
Protokolo de la Komitatkunsido de 54-a ILEI-Kongreso, VEKI 2 – 08, 10,
kaj 14 Aŭg 2021

La 8-an de aŭgusto 2021

La Kvorumo konsistas el triono de la voĉdonrajtaj komitatanoj kaj prezentas 23
voĉojn.
Partoprenintoj: Estraro: Mireille Grosjean, CH (Prezidanto), William Harris (Vilĉjo),
US, (Estrarano pri financoj), Elena Nadikova, RU (Sekretario)

Komitatanoj, reprezentantoj de laborkomisionoj, partneroj:

Jérémie Sabiyumva – BI Magdalena Tatara – PL

Marc Cuffez – BE Han Sugheui – KR

Rob Moerbeek – NL Li Hyonsuk – KR

Mihai Trifoi - RO Karina Oliveira – BR

Yuriko Ueno – JP Juan Diego Díaz Bautista – ES

Duncan Charters - USA Rubén Fernández Asensio – CAT

Enrique Ellemberg – USA Marija Belosević - HR

Gustav Neumair – DE Stefan MacGill – HU

Marija Jerković – HR Didier Janot – FR

Aristophio Andrade Alves Filho - BR Aurora Bute – RO

Robert Kamiński – PL Karine Arakeljan - AM

Elena Nadikova – RU Unika - KR

Vilĉjo Harris – USA Mireille Grosjean – CH

Katalin Kovats - NL Luna - KR

Giridhar Rao - IN

1. La kunsidon gvidis Prezidanto de ILEI Mireille Grosjean.
Post kontrolo de la nombro de ĉeestantaj kaj anstataŭigitaj komitatanoj estis
konstatita kvorumo:

La nombro de voĉdonantoj estas 39.

La komitatanon NTAHONSIGAYE Hassani anstatauis SABIYUMVA Jérémie, Burundo.
La komitatanon Zsofia KORODY anstataŭis Gustav NEŬMAIR, Germanio.



La komitatanon Charles RODUIT anstataŭis Mireille GROSJEAN, Svislando. Ŝi havis
2 voĉojn.
La komitatanon Ron GLOSSOP anstataŭis Enrike ELLEMBERG, Usono
2. Mirejo: Ĉu Francujo rajtas voĉdoni? Didier klarigis – homoj ferias kaj ni ne havas
informojn. Katalin: KER-ekzameno-pagoj ankaŭ malfruis. Sten: Estontaj problemoj.
Pro problemoj dum la pandemia periodo. Rob: Sen iĝi precendenco.

3. (05.2). Mirejo: Elekto de Voĉnombrantoj. Aprobita.

4. Radojica: Forigu punkton 2; Financa Raporto por 2020 ne traktota en ĉi-kunsido.
Elekto de nova Financa Komisiono.

5. (04). Definitivigo de la Tagordo 33 por 2 sindetenoj

6. (05). Mirejo: Elekto de Protokolantoj. Aprobita.

7. (06). Mirejo: Mandatraporto. Aldonita al tiu ĉi raporto. Diskuto kaj dankvortoj de
pluraj komitatanoj.

8. (07). Ne estas propono pri dumkonferencaj Komisionoj. Didier: Agadplanoj estus
diskutataj de la nova estraro.

9. (08). Akcepto de protokolo de VEK 1. Akceptita.

10. (09). Komitataj decidoj de VEK 1 – Katalin: Ĉu kunigu raportojn de VEK 1 kaj
VEK 2?

11. (10). Jarraporto por 2020. Aprobita.

12. (11). Aprobo de la buĝeto. Informoj bezonataj pri la Help-Kaso. Laŭdoj al la
laboro de Vilĉjo. Aprobita.

La 10-an de aŭgusto

1. Financa Komisiono prezentos raporton poste. Nur post la Komitato esprimos sin
pri tiu raporto, okazos la senŝargiĝo de la eksa estraro.

2. Armenia Kontrolkomisionanino prezentita de Karine.

3. Aurora kontrolis la kvorumon. 39 ĉeestantoj.



4. Voĉdono por la dua voĉnombranto. Anstataŭ Alessandra (kiu estas kandidato)
deĵoros Mirejo.

5. (14). Aurora voĉlegis la elekto-regulojn.

6. Marija: De la kandidat-listo ne estis ĉiam klare la ŝatata kampo de la kandidato.

7. Diskuto pri la nombro de estraranoj.

8. Kandidatoj prezentis siajn ŝatatajn kampojn.

9. Listo de kandidatoj fermitaj. Aprobita.

10. Elekto de Ahmad (prezidanto) 37 voĉoj: 33 por; 1 kontraŭ; 2 sindetenoj.

11. Elena (sekretario) reestraranigo-voĉdono: 38 voĉoj: 33 por 2 kontraŭ; 3
sindetenoj.

12. Elekto de Elena (sekretario) 34 voĉoj: 30 por; 2 kontraŭ; 2 sindetenoj.

13. Elekto de Karine (kasisto) 37 voĉoj: 33 por; 0 kontraŭ; 4 sindetenoj.

14. Radojica reestraranigo-voĉdono: 35 voĉoj: 27 por 6 kontraŭ; 2 sindetenoj.

15. Elekto de Radojica (28-6-3), Laura (35-0-1), Marija (25-8-4), Alessandra
(34-0-3), Fernando (33-2-2).

16. Kontrolkomisiono pri Financoj: Simon Smit, Nvard Manlevjan.

17. Marija proponis la prokraston de la voĉdonado de la Kontrolkomisiono: Diskuto.
Decido: La elekto estu prokrastita.

18. La raporto de la Kontrolkomisiono pri Financoj aŭ venu ĝis la fino de la
Kongreso, aŭ la Komitato decidu pri limdato pri la ricevo de la raporto. Se ĝi ne
venos, la nova Komitato alprenos la taskon.

19. Aurora diris, ke estis vere malfacile trovi kandiadtojn por la estraro, kaj pledis,
ke la Komitatanoj proponu kandidatojn por la nova estraro (en 2024).

20. Dankvortoj de Aurora.

21. (15). Ahmad invitas Komitatanojn sugesti la taskojn por la nova estraro.



22. Didier, Aurora respondis pri la rolo de la Komitato.

23. Mirejo pri la kotizpago. Didier pri la kotizpago de la francoj. Mirejo: La 2018-19
pagoj de la francoj estas en ordo.

24. Ruben: Uzi la novajn IT-ilojn; difini la servojn kiujn ILEI disponigas.

25. Zsofia: Servoj: Revuoj, ktp. Reprezentanto en internaciaj forumoj.

26. (16). Buĝeto: Vilĉjo.

27. Katalin: Raporto devas enkalkuli la enspezon pro la Manlibro. Mankas la fakturo
de E@I.

28. Radojica: Ĉu ni ne havu limdaton ricevi la fakturon? Katalin: La mono venos al
ILEI. Ni atendu.

29. Marija: Ĉu oni antaŭvidas malgrandigon de membroj? Vilĉjo: Verŝajne pro la
pandemio, jes.

30. Didier: Diskutu dum la venontaj monatoj ŝanĝojn por 2023.

31. Jozsef kaj Mirejo: Klarigoj pri la kotiza limdato de 15-a de januaro.

32. (17). Ideoj kaj proponoj: Neniu proponis ion.

La 14-an de aŭgusto

1. Mirejo kontrolis la kvorumon: 27 voĉdonantoj.

2. Ahmad: Diskuto pri la raporto de la Kontrolkomisiono pri Financoj.

3. Voĉdonado pri la raporto: 22 por, 0 kontraŭ, 5 sindetenoj.

4. Ahmad: Raporto aprobita. Dankvortojn.

5. Estraro sinprezentas. Marija Jerkovic; Laura Brazzabeni; Karine; Alessandra;
Fernando Pita; Ahmad Mamduhi.

6. Ahmad: konklude.



7. Benino Parto 3.

8. Amira kantas.

PROTOKOLANTOJ:

Giridhar Rao
Mariana Evlogieva


